Agenda of the Rabigh Refining and Petrochemical Company extraordinary general assembly meeting which includes the increase of the Company's capital (first meeting)

Monday $07 \setminus 04 \setminus 1447H$ (corresponding to $29 \setminus 09 \setminus 2025G$)

- 1. To vote on the Company's capital increase from sixteen billion, seven hundred and ten million (SAR 16,710,000,000) Saudi Riyals divided into one billion, six hundred and seventy-one million (1,671,000,000) ordinary shares, with a nominal value of ten (SAR 10) Saudi Riyals per share, to twenty-one billion, nine hundred and seventy-three million, six hundred and forty-nine thousand, nine hundred and eighty (SAR 21,973,649,980) Saudi Riyals, representing a thirty-one point five percent (31.5%) increase in the Company's current capital, divided into (i) one billion, six hundred and seventy-one million (1,671,000,000) class A ordinary shares (the "Class A Shares"), and (ii) five hundred and twenty-six million, three hundred and sixty-four thousand, nine hundred and ninety-eight (526,364,998) class B ordinary shares (the "New Shares" or "Class B Shares"), in exchange for cash, allocated to Saudi Arabian Oil Company ("Saudi Aramco") and Sumitomo Chemical Company, Limited ("Sumitomo", and together referred to as the "Founding Shareholders"), without eligibility date given the allocation, by way private placement to the Founding Shareholders, and without listing such shares (the "Capital Increase"), including to vote on the following matters related to the Capital Increase:
 - A. the rationale for the Capital Increase is for the Company to use the proceeds to partially prepay the Phase II Project facilities and the equity bridge loans, in order to reduce the Company's debt levels in line with its vision for a sustainable capital structure;
 - B. the terms of the Subscription Agreement between the Company and the Founding Shareholders dated 30 August 2025;

جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية المتضمنة زيادة رأس مال الشركة (الاجتماع الأول) لشركة رابغ للتكرير والبتروكيماويات يوم الإثنين بتاريخ ١٤٤٧/٠٤/٠٧هـ (الموافق ٢٠/٠٩/٢٩م)

- التصويت على زيادة رأس مال الشركة من ستة عشر مليارًا وسبعمائة وعشرة ملايين (١٠٠,٠٠٠,٠٠٠) ريال سعودي مقسمة إلى مليار وستمائة وواحد وسبعين مليون (١٠,٠٠٠,٠٠٠) سهم عادي، بقيمة اسمية قدرها عشرة (١٠) ريالات سعودية للسهم الواحد، إلى واحد وعشرين مليار وتسعمائة وثلاثة وسبعين مليون وستمائة وتسعة وأربعين ألف وتسعمائة وثمانين (٢١,٩٧٣,٦٤٩,٩٨٠) ريال سعودي، بنسبة زيادة تبلغ واحد وثلاثين وخمسة أعشار بالمائة (١٠,٣١٥) من رأس مال الشركة الحالي، مقسم إلى: (١) مليار وستمائة وواحد وسبعين مليون (١٠,٠٠٠,٠٠١) سهم عادي من الفئة (أ) ("الأسهم العادية من الفئة (أ)")، و(٢) خمسمائة وستة وعشرين مليون وثلاثمائة وأربعة وستين ألف وتسعمائة وثمانية وتسعين (١٩,٩٤,٢٦٤٥) سهم عادي من الفئة (ب) ("الأسهم الجديدة" أو "الأسهم العادية من الفئة "ب"))، وذلك من خلال إصدار أسهم نقدية من الفئة (ب) وطرحها طرحًا خاصًا وتخصيصها لشركة الزيت العربية السعودية ("أرامكو السعودية") وشركة سوميتومو خلون إدراجها وبدون تاريخ أحقية نظرًا لتخصيصها (ويشار إلى ذلك ب"زيادة رأس المال")، بما يشمل التصويت على المسائل التالية المتعلقة بزيادة رأس المال:
- أ. أسباب الزيادة هي استخدام المتحصلات من قبل الشركة للسداد الجزئي لتسهيلات مشروع المرحلة الثانية والقروض التجسيرية، وذلك لتخفيض مستويات ديون الشركة بما يتماشى مع رؤبة الشركة لهيكلة رأس المال المستدامة.
- ب. شروط وأحكام اتفاقية الاكتتاب المبرمة بين الشركة والمساهمين المؤسسين بتاريخ ٣٠ أغسطس ٢٠٢٥م.
 - ج. وقف العمل بأي حق أولوية للمساهمين الحاليين للاكتتاب في الأسهم الجديدة.
 - د. تعديل المادة رقم (٦) من النظام الأساس، الخاصة برأس المال (مرفق).
 - ه. إضافة مادة جديدة في النظام الأساس، تتعلق بأسهم الفئة (أ) (مرفق).
 - و. إضافة مادة جديدة في النظام الأساس، تتعلق بأسهم الفئة (ب) (مرفق).
 - ز. تعديل المادة رقم (٨) من النظام الأساس، الخاصة بفئات الأسهم (مرفق).
 - ح. تعديل المادة رقم (١٢) من النظام الأساس، الخاصة بزيادة رأس المال (مرفق).

- C. the suspension of any of the existing shareholders' preemptive rights to subscribe for the New Shares;
- D. the amendment of Article (6) of the bylaws, which relates to the capital (attached);
- E. the addition of a new article to the bylaws, which relates to the Class A Shares (attached);
- F. the addition of a new article to the bylaws, which relates to the Class B Shares (attached);
- G. the amendment to Article (8) of the bylaws, which relates to the shares classes (attached);
- H. the amendment to Article (12) of the bylaws, which relates to the increase of the capital (attached);
- I. the amendment to Article (29) of the bylaws, which relates to the manner of convening general assemblies (attached);
- J. the amendment to Article (31) of the bylaws, which relates to the quorum of the ordinary general assembly (attached);
- K. the amendment to Article (32) of the bylaws, which relates to the quorum of the extraordinary general assembly (attached);
- L. the amendment to Article (33) of the bylaws, which relates to the voting rights (attached);
- M. the addition of a new article to the bylaws, which relates to the Class B Shares special general assemblies (attached);
- N. the amendment to Article (43) of the bylaws, which relates to the distribution of profits and reserves formation (attached); and
- O. the delegation of the Company's Board of Directors to take all necessary actions in relation to the Capital Increase, the Class B Shares issuance and the Subscription Agreement,

provided that the aforementioned amendments come into effect after the Capital Increase completion.

- ط. تعديل المادة رقم (٢٩) من النظام الأساس، الخاصة بدعوة الجمعيات (مرفق).
- ي. تعديل المادة رقم (٣١) من النظام الأساس، الخاصة بنصاب الجمعية العامة العادية (مرفق).
- ك. تعديل المادة رقم (٣٢) من النظام الأساس، الخاصة بنصاب الجمعية العامة غير
 العادية (مرفق).
 - ل. تعديل المادة رقم (٣٣) من النظام الأساس، الخاصة بالقوة التصوبتية (مرفق).
- م. إضافة مادة جديدة في النظام الأساس، تتعلق بالجمعيات الخاصة لحاملي أسهم الفئة
 (ب) (مرفق).
- ن. تعديل المادة رقم (٤٣) من النظام الأساس، الخاصة بتوزيع الأرباح وتكوين الاحتياطيات (مرفق).
- س. تفويض مجلس الإدارة باتخاذ جميع ما يلزم فيما يتعلق بزيادة رأس المال وإصدار الأسهم
 العادية من الفئة (ب) واتفاقية الاكتتاب.
 - على أن تسرى التعديلات على المواد المذكورة أعلاه عند إتمام زبادة رأس المال.

2.	To vote on the amendment to Article (34) of the bylaws, which relates to resolutions (attached).	التصويت على تعديل المادة رقم (٣٤) من النظام الأساس، الخاصة بالقرارات (مرفق).	۲.
3.	To vote on the amendment to Article (27) of the bylaws, which relates to the ordinary general assembly (attached).	التصويت على تعديل المادة رقم (٢٧) من النظام الأساس، الخاصة بالجمعية العامة العادية (مرفق).	۳.
4.	To vote on the amendment to Article (15) of the bylaws, which relates to the termination of membership (attached).	التصويت على تعديل المادة رقم (١٥) من النظام الأساس، الخاصة بانتهاء عضوية المجلس (مرفق).	٤.
5.	To vote on the addition of a new article to the bylaws, which relates to the information sharing (attached).	التصويت على إضافة مادة جديدة في النظام الأساس، تتعلق بمشاركة المعلومات (مرفق).	.0
6.	To vote on the amendment to Article (17) of the bylaws, which relates to the powers of the Board of Directors (attached).	التصويت على تعديل المادة رقم (١٧) من النظام الأساس، الخاصة بصلاحيات مجلس الإدارة (مرفق).	٦.
7.	To vote on the amendment to Article (26) of the bylaws, which relates to the general assembly (attached).	التصويت على تعديل المادة رقم (٢٦) من النظام الأساس، الخاصة بالجمعية العامة (مرفق).	.Υ
8.	To vote on the removal of Article (30) of the bylaws, which relates to the record of attendance at the meetings of the general assembly (attached).	التصويت على حذف المادة رقم (٣٠) من النظام الأساس، الخاصة بإثبات الحضور في اجتماعات الجمعية العامة (مرفق).	.λ
9.	To vote on the removal of Article (45) of the bylaws, which relates to the distribution of dividends for preferred shares (attached).	التصويت على حذف المادة رقم (٤٥) من النظام الأساس، الخاصة بتوزيع الأرباح للأسهم الممتازة (مرفق).	.٩
10.	To vote on the amendment to Article (47) of the bylaws, which relates to the derivative action (attached).	التصويت على تعديل المادة رقم (٤٧) من النظام الأساس، الخاصة بدعوى المسؤولية (مرفق).	.1.